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Abstract (en)
A hinge (100) for doors, windows and the like comprises a frame hinge part (10) and a leaf/sash hinge part (20). The frame hinge part comprises, in
turn, a lower pin bearing (7) and an upper pin bearing (27), between which bearings the leaf/sash hinge part (20) engages. The hinge parts (10, 20)
are connected to one another in a pivotable manner via a hinge pin (12). A retaining part (18) is provided which is separate from the fastening part
(2) of the frame hinge part (10), is fixed on the fastening part (2) in the horizontal plane, has at least one fastening screw (5) of its own, and to which
the further pin bearing (27) can be connected via a positively locking connection. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Band (100) für Türen, Fenster und dergleichen umfaßt ein Rahmenbandteil (10) und ein Flügelbandteil (20). Das Rahmenbandteil umfaßt
wiederum ein unteres Zapfenlager (7) und ein oberes Zapfenlager (27), zwischen die das Flügelbandteil (20) eingreift. Die Bandteile (10,20)
sind über einen Bandzapfen (12) schwenkbeweglich miteinander verbunden. Es ist ein von dem Befestigungsteil (2) des Rahmenbandteils (10)
getrenntes, in der Horizontalebene an dem Befestigungsteil (2) fixiertes Halteteil (18) mit mindestens einer eigenen Befestigungsschraube (5)
vorgesehen, mit welchem das weitere Zapfenlager (27) über eine formschlüssige Verbindung verbindbar ist. <IMAGE>
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